



# CLASSIC 2-1-2

## 2-1-2 fertilizer to improve plant vigor

ENCOURAGE® CLASSIC is a balanced fertilizer designed to support vegetative growth. ENCOURAGE CLASSIC can be used with glyphosate and other herbicides where foliar nutrition is warranted. It contains OROWET® Technology and humic acid to improve foliar coverage and nutrient uptake. Apply ENCOURAGE CLASSIC to the soil, foliage or through the drip irrigation.



### FEATURES & BENEFITS

- Derived from urea, monopotassium phosphate, and potassium nitrate.
- Contains Fe-DTPA and Mn-EDTA in chelated form.
- Technical specifications: 2-1-2, 0.4% iron, 0.1% manganese, 0.03% boron, humic acids, and kelp.
- Features OROWET® Technology for improved spreading and coverage.
- Can be applied foliar or to soil.



### MODE OF ACTION

- Improves uptake of other nutritional and foliar products.
- Promotes plant vigor, vegetative growth, stress tolerance and yield.
- Apply during vegetative growth of all crops.
- Apply to the soil, foliage or through the irrigation.



### ADDED VALUE

- Improves nutrient uptake.
- Enhances overall plant vigor
- Promotes balanced crop growth
- Tank mix compatible with most pesticides and nutrients.



### AVAILABLE IN



10 liter  
bottle



1000 liter  
tote



For more information contact your local representative or visit [rovensanext-na.com](http://rovensanext-na.com)

Copyright © 2024 Rovensa Next. All Rights Reserved. Always read and follow label directions. Check with your state regulatory agency to determine registration status before use.





# CLASSIC 2-1-2

## Engrais 2-1-2 pour améliorer la vigueur des plantes

ENCOURAGE® CLASSIQUE est un engrais équilibré conçu pour soutenir la croissance végétative. ENCOURAGE CLASSIQUE peut être utilisé avec le glyphosate et d'autres herbicides lorsque la nutrition par voie foliaire est justifiée. Il contient la technologie OROWET® et de l'acide humique pour améliorer la couverture foliaire et l'absorption des nutriments. Appliquer ENCOURAGE CLASSIQUE au sol, au feuillage ou par irrigation au goutte-à-goutte.



### CARACTÉRISTIQUES

- Dérivé de l'urée, du phosphate monopotassique et du nitrate de potassium.
- Contient du fer et du DTPA ainsi que du manganèse et de l'EDTA sous forme chélatée.
- Spécifications techniques : 2-1-2, 0,4 % Fe, 0,1 % Mn, 0,03 % B, acides humiques et varech.
- Comprend la technologie OROWET® pour une meilleure répartition et une meilleure couverture.
- Peut être appliqué par voie foliaire ou au sol.



### MODE D'ACTION

- Améliore l'absorption d'autres produits nutritionnels et foliaires.
- Favorise la vigueur des plantes, la croissance végétative, la tolérance au stress et le rendement.
- Appliquer pendant la croissance végétative de toutes les cultures.
- Appliquer au sol, au feuillage ou par irrigation.



### VALEUR AJOUTÉE

- Améliore l'absorption des nutriments.
- Améliore la vigueur générale des plantes.
- Favorise une croissance équilibrée des cultures.
- Peut être mélangé en cuve avec la plupart des pesticides et nutriments.

### AVAILABLE IN



bouteille de  
10 litres



fourre-tout de  
1000 litres



For more information contact your local representative or visit [rovensanext-na.com](http://rovensanext-na.com)

Copyright © 2024 Rovensa Next. All Rights Reserved. Always read and follow label directions. Check with your state regulatory agency to determine registration status before use.

